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Az infláció az esküvőkre is nagy hatással van. Már a
koronavírus-járvány miatt is nagy szerepet kaptak a kis
létszámú mikroesküvők, de ez a gazdasági válság miatt
sincsen másképp.

A mikrolagzik 50 fő alatti ünnepségek, tehát sokkal családiasabb és
meghittebb hangulatú események. A pandémia ideje alatt a fertőzés



elkerülése végett döntöttek úgy sokan, hogy inkább kisebb létszám
előtt mondják ki a boldogító igent, ma pedig inkább ennek már anyagi
okai vannak, ugyanis minden egyre költségesebb.

Így változott a helyzet hazánkban a szakértő szerint

Tóth Kornélia, a RandiGuru és az IgazTárs Társkereső Iroda vezetője
elárulta, ő mit tapasztal a munkája során az esküvőkkel kapcsolatban.

„Szerintem az emberek sokkal észszerűbbek lettek, és nem
mindent tesznek fel arra a bizonyos egy nagy napra. Kevésbé a
rokonoknak és a külsőségeknek akarnak már megfelelni, a
meghittség átvette a főszerepet, leginkább anyagi
megfontolásból”

– magyarázta a szakértő, aki szerint sokan már utazással kötik össze
az esküvőt, ami akár a nászutat is kiteheti egyben.

Tóth Kornélia szerint az is jellemzőbb, hogy a párok sokkal hasznosabb
ajándékokat kérnek, és a létszámon valóban nagyon látszódik, hogy
sokkal intimebb hangulata lett a lagziknak, és akár sokan a
természetben mondják ki a boldogító igent ahelyett, hogy kibérelnének
egy drága rendezvény helyszínt.

A szakértő szerint az egyetlen dolog, amit nem szabad spórolni, az a
fotós és a videós. Természetesen lehet keresni olyan embert, aki nem
sztárgázsit kér, de visszahozhatatlan pillanatokhoz profira van szükség,
hogy valóban mindent megörökítsenek. A ruha tekintetében azonban
gyakoribb, hogy spórolnak, hiszen elképesztő pénzeket kérnek már a
kölcsönzők is. Van, aki alkalmi ruhát tuningol fel, vagy éppen second
hand ruhaboltokból válogat, de az is gyakori, aki például az édesanyja
esküvői ruháját álmodja újra.

„Nagyon sokan úgy szervezik a lagzit, hogy saját kertes házban
vagy a telkükön. Már a helyszín adott, és egy jól bevált közeli
vendéglőből megrendelik a tálakat”

– magyarázta Tóth Kornélia.
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Kiderült, mi lett a legdrágább

Frank-Szabó Orsolya esküvőszervező lapunknak elárulta, hogy a
tavalyi évhez képest, hány százalékkal kerül több pénzbe egy esküvő,
és a válasz egészen elképesztő.

„A tavalyi évhez képest átlagosan 30-40 százalékkal kerülnek
többe idén az esküvők. A végösszeget nagy mértékben
befolyásolja az esküvői helyszín lokációja és jellege, de
alapvetően elmondhatjuk, hogy egy 100 fős esküvő esetében már
8-10 millió forintos összegről is beszélhetünk és ez nem tartalmaz
extra szolgáltatásokat”

– magyarázta a szakértő.
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Az is kiderült, hogy az összes szolgáltatás közül a catering drágult a
legnagyobb mértékben az elmúlt években.

„A Covid-időszak alatt nagyon sok vendéglátós hagyta el a
szakmáját, akiket nehéz volt pótolni és jelentősen megemelkedtek
a munkabérek is. Tovább drágította az élelmiszer-alapanyag
árainak növekedése, az üzemanyag, valamint az energia drágulása
is. Szintén jelentős emelkedés tapasztalható a dekorációk
esetében, amelyet az euróárfolyam és az üzemanyagár is
jelentősen befolyásol”

– tette hozzá Frank-Szabó Orsolya.

Az esküvőszervező elmondta, hogy a tapasztalatai szerint a dekoráció
az, amiből a párok a legkönnyebben engednek, abból megelégszenek
egy kisebb és szolidabb változattal, de az is érzékelhető, hogy
kevesebb külső szolgáltatást vesznek igénybe, valamint sok esetben a



vendégek létszámát is csökkentik.

„Abszolút, nagyon gyakori lett a kisebb esküvők száma, ahol csak a
családtagok és a legközelebbi barátok vesznek részt. Az esküvő
költségén a létszám csökkentésével lehet a legtöbbet spórolni, hiszen
az étel-ital költsége a legnagyobb tétel az esküvői költségvetésben”

– mondta Frank-Szabó Orsolya.
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